
PROTOKOI, NR XI I 07
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

zwolanej w trybie $ 23 Statutu Gminy.lqdrzej6w
odbytej w dniu l8 czerwca 2007 roku

w lokalu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w .lEdrzejowie.

Ad.  l .
O godzinie 1405 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej HaIny otwarl obrady Xi

nadzv"l,czajnej sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodniczqcy powitat. radnych oraz
burmistrz6w.

Przewodnicz4cy stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych;
Przewodnicz4cy stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Teodora Kot na sekretarza obrad. Radny
Kot wyrazil zgodE.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturE radnego Teodora Kot
na sekretarza obrad.

Nie zgloszono Llwag do proponowanego porzqdku obrad.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie zaci4gniqcia po?yczki z Wojewodzkiego Funduszu Ocl.rrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach.
3. Zamknigcie obrad.

A.d.2.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor zapytal, czy na tE inwestycjg po2yczkg zacirya tylko Gmina

Jgdrzej6w, czy jest to czgS6 po?yczki, ktora przypada na GminE .Iqdrzejow; jezeli tak,
to w jakiej wysokoSci zabezpieczaj4 Srodki pozostale gminy i jak siq to ma procentowo
do wysokolci po?yczkt zaciryanej przez GminE Jqdrzej6w,.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze po?yczka dotyczy pokrycia koszt6w
zwiqzanych z ptzygotowaniem dokumentacji aplikacyjnej do Funduszu SpojnoSci. Jest juz
podpisana umowa, ale niekoniecznie musi to byi w pelni sfinansowane z budzetu gminy -
st4d uchwaia o poLyczce. Ta po2yczka to jest 90 % koszt6w zadania i dotyczy wszystkich
gmin. Kwota 439 200 to kwota zawartej umowy o opracowanie wniosku aplikacyjnego,
zczego Gmina JEdrzej6w bgdzie pokrywala koszty w 1/3. WarloSi zadan do realizacji
w ramach Funduszu Sp6jnoSci przypadajqcych na GminE JEdrzejow stanowi blisko 60%.
Pocz4tkowo byly propozycje, aby gminy podzielily koszty proporcjonalnie do wartoSci zadah.
Udalo sip wynegocjowac porozumienie, i Gmina Jqdrzej6w bqdzie finansowai w 33oh;
SEdzisz6w - 25oh; Wodzislaw - 22%o; Slupia JEdrzejowska - 20o/o. Te gminy wsp6lnie rnaj4
40 o/o waftolci zadan. Podana w uchwale kwota okreSla wysokoSc zaci4ganego kredytu, kt6ry
stanowi 90 % wartoSci zlecema. W 80 oh bgdzie umorzony po spelnieniu wymagaf,
formalnych. Udalo siQ wynegocjowa6 z zarzqdem Wojewodzkiego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, ze Gmina Jqdrze.jow bqdzie musiala sptacii
Iylko 20 oh.

Na salp obrad przybyl radny Przemyslaw Piec; obrady kontynuowano przy obecnoSci
21 radnvch.
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Radny Adam Czajor zapytal, czy kwota 130 442 zl to jest 33 Yo wafioSci zaciqgniEtego
kredytu.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e waftoSi zlecenia to jest 439 200 zl. Z tego
na GnrinE JEdrzej6w przypada33 %. Ztych33 o/okredyt stanowi 90 o/o.

Radna Janina Szreniawa zapytala, kto bqdzie opracowywal dokumentacjq.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e dokumentacjq aplikacyjnq przygotowuje

firma z Poznania wyloniona w przetargu. Firma wykonuje studium wykonalnoSci
do Funduszu Sp6jnoSci, dokumenty dotyczqce oddzialywania na Srodowisko calego zadania,
wlaSciw4 dokumentacjE aplikacyjn4 i dokumentacjE przetargow4 na wykonawstwo
i na inZyniera kontraktu.

Wiqcej uwag nie zgloszono.

Przewodni czqay Rady odczytai proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr XIl63l07 w sprawie zaci4gniEcia
poLyczki z Woiew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Kielcach, nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - I
/Uchwala Nr XI/64l07 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 3 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie l4rs zamknql obrady XI

nadzwyczalnej sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Przewodniczqcy


